
Vanuit de cliëntenraad: 

Op het moment dat ik dit schrijf brandt de wereld op vele fronten. Veel 

onheilspellende berichten bereiken ons dagelijks via de media.                                    

Het is moeilijk hiermee om te gaan en realiseren we ons temeer op welke wijze wij 

hier mogen wonen en werken.                                                                                     

Op 10 oktober hebben velen van u van de gelegenheid gebruik gemaakt om afscheid 

te nemen van ds Jan Willem van de Kamp. Het was een gezellig en ontspannen 

samenzijn. We hopen dat de kersenboom, die u Jan Willem hebt aangeboden, veel 

vrucht zal dragen, zodat er menig kers gegeten kan worden en op deze wijze 

herinneringen blijven aan Groenewoude. We hebben ook als cliëntenraad Jan Willem 

mogen bedanken voor zijn pastorale inzet en liefde voor u als bewoners en 

personeel en wensen hem in de nieuwe werksituatie de Zegen van onze God toe. 

Een hartelijk welkom heten we mevrouw Maaike de Goei-Jansma. Wij zien uit naar 

haar komst en hopen dat ook zij zich snel thuis zal voelen in ons `Groenewoude`. 

Gezien onze gesprekken hebben we daar het volste vertrouwen in en hopen dat ook 

Maaike tot Zegen mag zijn voor ons allen in Groenewoude. 

Woensdag 11 oktober hebben we onze reguliere cliëntenraadsvergadering 
gehouden. Tijdens deze vergadering was mevrouw Anke Warnsinck, business 
controller van Charim aanwezig om met ons de begroting van Groenewoude 2024 te 
bespreken. Aan de hand van een PowerPoint presentatie hebben we inzicht 
gekregen in de begroting.          
Vervolgens is het jaarplan 2024 gepresenteerd. Voor dit jaarplan heeft de 
cliëntenraad ingrediënten aangeleverd die erin opgenomen zijn. Speerpunten voor 
het komend jaar zijn: communicatie binnen de locatie; zichtbaarheid en transparantie 
managementteam; financiële situatie van Groenewoude en daarnaast nog de Charim 
brede aandachtsvelden. Per kwartaal komt het onderwerp jaarplan op onze agenda 
en evalueren we de items en of de gemaakte afspraken gevolgd worden. Het 
jaarplan is geen statisch document. Er kunnen eventuele aanpassingen in de 
structuur worden doorgevoerd. 
Tijdens de vergadering hebben we gehoord dat de financiën voor de duofiets er zijn 
en deze in het voorjaar van 2024 wordt aangeschaft. Uiteraard zal deze duofiets een 
passende parkeerplek moeten hebben en hier worden de nodige voorbereidingen 
voor getroffen.                                                                                                              
Binnenkort wordt u benaderd om een enquête in te vullen met betrekking tot de 
maaltijden. Het doel van de enquête is om globaal een idee te krijgen hoe u denkt 
over de maaltijden binnen Groenewoude. Op dit moment beraden we ons op welke 
wijze we deze enquête willen afnemen.                                                                            
Op 7 november wordt een familieavond georganiseerd met als thema: “De Reis en 
passende zorg”, deze avond hopen we velen van u te ontmoeten.                                     
14 november zullen we in de Serre bijeen zijn om de overledenen van het afgelopen 
jaar te herdenken. Vorig jaar hebben wij dit voor het eerst mogen meemaken en 
hebben dit samenzijn als een waardevolle bijdrage ervaren om samen met u, 
personeel en vrijwilligers onze dierbaren te herdenken. 15 november hopen we met 
alle cliëntenraden van Charim bijeen te komen in de basiliek in Veenendaal met het 
onderwerp: Visie op de zorg.                                                                                                       
22 november cliëntenraadsvergadering.                                                                                              
23 november hopen een aantal leden van onze raad de studiedag in Ede te 



bezoeken. Het thema van deze dag zal zijn: Koersen en kansen voor de cliëntenraad. 
Te zijner tijd hopen we u middels de Nieuwsbrief te informeren. 

Namens de cliëntenraad groet ik u, 

Roel van Schaik 

  


